
Bestyrelsens beretning 2023

Tak for endnu et godt år i Andelsforeningen Fuglsangsparken

Vi havde en havedag i juni og en i september, hvor vi fik luget, klippet hæk og lavet en oversigt 
over skader på murværket som vi skal have udbedret, for eksempel huller efter hegn og lignende.
Vores nye motoriserede kantklipper blev testet og fundet meget effektiv, så det var en god 
investering.

De anlagte bede i græsplænen blev udliciteret, så der er flere hænder om at få holdt bedene ved lige.
Maria kan nu ikke helt lade være med at bruge lidt tid på dem. Det bliver spændende at se hvordan 
de hver især udvikler sig, med forskellige blomsterblandinger.

Græsplænen bliver slået ved behov, i løbet af sommeren var det ikke mange gange pga. den lange 
tørkeperiode, men heldigvis ser det ud til at den bliver grøn igen, omend det ikke er græs det hele.

I vinter fik vi rent faktisk brug for vores aftale om snerydning, Høegh var forbi 6 gange, og man må 
sige at det var virkelig nødvendigt for at vi kunne komme frem og tilbage, og det var den store 
traktor han havde taget med for at rydde.

Vores økonomi i foreningen er stadig fin, renterne er stadig lidt høje, men det er ikke noget der 
påvirker i sådan en grad at vi skal til at overveje ændring i andelsbidrag.

Der er udarbejdet en vedligeholdelsesplan, men først i denne måned har vi fået pris på udskiftning 
af vinduer, så vi kan få et budget med på dette.

Ventelisten voksede noget sidste år, og pt. er der 15 interesserede på listen. 

Så tak til alle for endnu et godt og stille år.

Venlig hilsen
Bestyrelsen


